
Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>
Data: 2019-09-12 20:42:03+02

Do: Klaudia Korduła-Krybus <rada.miasta@um.rybnik.pl>

Temat: 2019/180823 - Podwyżka czynszu w mieszkaniach miejskich. (Od: andrzejwojaczek <andrzejwojaczek@onet.pl>)

Sprawa: BR.0003.381.2019

Panie Prezydencie w związku z licznymi pytaniami kierowanymi do mnie przez najemców mieszkań komunalnych, zamieszkałych w zasobach
miejskich, kieruję pytanie do Pana; czy i od kiedy oraz w jakiej wysokości przewiduje Pan podniesienie czynszu dla najemców mieszkań
należących do zasobów miasta ?
 
 
                                          ANDRZEJ WOJACZEK
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